
 

 

27/2/2022 

   #2סיכום לישיבת ועד מנהל מס'  

 

 בצורה היברידית במשרד יו"ר האגודה  21/2/2022הישיבה התקיימה בתאריך  

 21:00זמן סיום:  18:15זמן התחלה: 

 

 נוכחים:

 בר שומרט -חברי הועד המנהל: סלעית בהלקר, ליאור שרון, מוחמד שאהין, רות הררי וצבי 

 אימאן סלימאן  –המועצה מזכירות המועצה: מזכ"ל  

 שיר צדוק    –הנהלת האגודה: יו"ר האגודה 

 שינוי פונט  -יותם עפרוני  –ועדת ביקורת: יו"ר ועדת ביקורת 

 שקרה- צופים )חברי מועצה(: גיא מרום ויסמין חסן וחלא אבו 

 

 סדר יום: 

 עדכונים שוטפים  .1

 דיון בנוגע "מעבר צה"ל מהנגב למרכז"  .2

 המחיה" דיון בנושא "יוקר  .3

 

 

 הנושאים  פירוט

 
 

 הנושא: עדכונים 

 שיר צדוק יו״ר האגודה:  –העדכונים 

 ."עדכון כללי על תחילת עבודה על "סטודנט פסט -

 תחילת עבודה על "החציון", תוך מתן דגש על עבודה משותפת. -

 הסתכלות על עתיד הארגון. תוך  2022-הצגה של הצורך בשינוי של האגודה בכדי להתאים אותה ל -

בחירות ליו"ר: לאגודה יש צורך במציאת תאריך מתאים תוך התחשבות בחגים של כלל הדתות, בחוזי   -

 העסקה של בעלי התפקידים ו"סטודנט פסט" בשיטת חילוף התפקידים סביבו. 

 בנוגע לכספים, הנושא במלואו יעלה בועד המנהל הבא.  :ביקורת חיצונית -

טודנטים ניגשו למועדי א'. כיום הפשרה היא שהסטודנטים ילמדו בזום בשבועיים  מהס  80%כ  - אקדמיה   -

 הראשונים של הסמסטר בכדי לפנות כיתות לטובת המועדים הנוספים. 

 
 
 
 



 

 

 הנושא: מעבר של סטודנטים וסטודנטיות של אמ"ן לנגב 

  :רקע

אשר   באוניברסיטה  צפוני  קמפוס  תוכנן  דרומה"  "צה"ל  לפרויקט  סטודנטים  בהקשר  אלפי  עוד  להכיל  עתיד 

שאמורים להתחיל ללמוד במסגרת לימודים מהצבא ומעבר הבסיסים לכיוון דרום. עם זאת, נראה לאחרונה כי  

בעקבות מאבקי כוחות בין המדינה, הממשלה, הצבא והאוניברסיטאות עתידים יהיו הסטודנטים והסטודנטיות  

ניברסיטת תל אביב. יש לכך השלכות מבחינת עליית המדרגה  שישרתו ויגורו בבאר שבע תחת אמ"ן ללמוד באו 

 שהייתה מתוכננת עבור אוניברסיטת בן גוריון, איכות הלמידה וההשפעה על המרחב הסטודנטיאלי.     

 

 חומרים נוספים ניתן למצוא בנספחים

 

 באופן מקוון בשבוע שקדם לדיון זה, הוצגו החומרים ועברה הצעת ההחלטה הבאה  -  16.2.22בתאריך 

 

מעבר צה"ל מהנגב  הנושא: 

 למרכז

הועד המנהל מאשר את ההצטרפות    נוסח ההצעה:

 למאבק בנושא מעבר צה"ל מהנגב למרכז 

 3 נמנע: 0 קולות נגד: 4קולות בעד: 

נכח חבר ועדת ביקורת   דין ההצבעה: אושרה 

 ☒בהצבעה:  

 ☐נושא חסוי: 

 הערה: ההצעה עברה באופן מקוון  ●

 

 

 :בוועדהדיון 

 הנושא הוצג בדיון בקווים דומים למסמך שנמצא בנספחים. -

 עלה בדיון כי הנושא לא עבר בוועדת מעורבות זאת בעקבות שהנושא רוחבי ונוגע לכלל האגודה. -

הוסק כי התערבות האגודה, או אי התערבותה, אינה תשנה את קיום המאבק. עלה כי המאבק ימשך   -

 טוח כי אנחנו נטה את כף המאזניים.  באופן בלתי תלוי בנו בנוסף לא ב

אינם   - שהחיילים  בכך  בהתחשב  הנוכחית,  הזמן  בנקודת  בנושא  להאבק  כדאי  האם  השאלה  עלתה 

 מתגוררים בבאר שבע. 

 הוצג כי בהצטרפותינו אנחנו לא נצטרך להשקיע משאבים כי האוניברסיטה מובילה את הנושא  -

 הועלה כי גם אם נמשיך עם ההחלטה שהתקבלה.  -

ההצעה    הועלה - את  לאשר  צורך  יש  כן  ועל  הזה  הפורום  החלטת  את  להפוך  יוכלו  הבאה  במליאה  כי 

 במליאה בכדי שההחלטה תהיה סופית.  

סוכם כי יש צורך בדיון מקדים והצבעה במליאה על הנושא, לכן הועלתה ההצבעה הבאה שקבעה כי   -

עה מקוונת במליאה כפי שיוצג  יערך זמן דיון בנושא בהובלת יו"ר האגודה ולאחריו הנושא יעלה להצב

 בהמשך.

 



 

 

מעבר צה"ל מהנגב  הנושא: 

 .למרכז

 

 

הועד המנהל ממליץ למליאה לתמוך    נוסח ההצעה:

 במעבר של סטודנטים וסטודנטיות של אמ"ן לנגב. 

 

 ניתן לבחור מהאופציות הבאות: 

.המליאה תיפגש בצורה היברידית )ללא חובת נוכחות(  1

האגודה בשביל לדון בנושא ולאחר  בהובלת של יו"ר 

מכן ההצבעה תתבצע באמצעות הצבעה מרחוק של  

 המועצה. 

 

. הוועד המנהל מבקש לכנס מליאה שלא מן המניין  2

 לטובת הדיון וההצבעה בנושא.

 

 0נמנע: 1 :2קולות בעד אופציה   3 : 1קולות בעד אופציה  

דין ההצבעה: אושרה אופציה 

 1מספר 

ביקורת  נכח חבר ועדת 

 ☒בהצבעה:  

 ☐נושא חסוי: 

 הערה: הצעת ההחלטה שתעלה במליאה באופן מקוון  ●
 הועד המנהל ממליץ למליאה לתמוך במעבר של סטודנטים וסטודנטיות של אמ"ן לנגב.

 אופציות בנוגע למתווה הליווי של תהליך זה יעלו להצבעה בנוסף להצטרפות עצמה  2 ●

 ועד המנהל . בהובלת יו"ר האגודה ובליווי של ה 1 ●

. בהובלת יו"ר האגודה ובליווי של פורום חירום להתבטאויות ציבוריות )הסברה  2 ●
 מעורבות( וע"פ הנוהל הרלוונטי 

●  

 

 
 
 
 

 הנושא: הצטרפות והובלת מחאת יוקר המחייה 

  :רקע

ותושבות   תושבי  רוב  של  בחייהם  ובוער  מרכזי  לנושא  הפכה  המחייה  יוקר  סוגיית  האחרונות  ישראל.  בשנים 

שונות   ועלויות  תשלומים  עם  להתמודד  מתקשים  אנשים  בו  למצב  מובילים  במדינה  ההתייקרות  תהליכי 

קמו ונפלו עשרות מחאות שעסקו    2011ובסיסיות, כגון דיור, מזון בסיסי וחשבונות. מאז מחאת האוהלים של  

ודשים האחרונים השיח סביב  במצב ובקושי להתקיים ובשבועות האחרונים הנושא עלה לכותרות עוד הפעם. בח

יוקר   ולא להעלות מחירים.  להוריד  ורשתות השיווק  תוך קריאה לתאגידים  ברשתות,  יוקר המחייה התעורר 

 מחייה זה משפיע על כולנו וגם ספציפית על הסטודנטים והסטודנטיות בבאר שבע ועל תושבי העיר. 

כ   המייצג  כגוף  בבן    20,000  -אנחנו,  וסטודנטיות  בידיים  סטודנטים  המציאות  בלקיחת  צורך  רואים  גוריון, 

והפיכתה לטובה יותר: לא רק עבורנו, אלא למען הציבור ככלל. יש לנו תפקיד משמעותי במאבק למען שיפור חיי  

היום יום של תושבי ותושבות הארץ והנגב. אנחנו קוראים לאגודה ולמועצה לפעול, בהתאם לשטח ולאופן אותו  

 י המצב ושיפור יוקר המחייה בעיר באר שבע.נראה לנכון, למען שינו

 



 

 

 חומרים נוספים ניתן למצוא בנספחים

 

 :דיון בוועדה

 הנושא הוצג בדיון בקווים דומים להצעת החלטה שנמצאת בנספחים.  -

 עלה בדיון כי מדובר בעלות כספית ותפעולית גבוהה לארגון וכי לא כתוב בהצעה מאיפה מגיע הכסף.  -

וצא מתקציב לייעוץ ירוק שאושר בקדנציה הקודמת אך לא ממוש בעקבות  לאחר ההבהרה כי הכסף י  -

 קבלת היעוץ בחינם אם כחלק מחוזים ועם מגופים שונים המעוניינים לסייע בנושא. 

ההצעה   - את  לאשר  צורך  יש  כן  ועל  הזה  הפורום  החלטת  את  להפוך  יוכלו  הבאה  במליאה  כי  הועלה 

 במליאה בכדי שההחלטה תהיה סופית.  

 י ההצעה תתוקן כפי שמופיע בהמשך והנושא יעלה להצבעה מקוונת במליאה. סוכם כ -

 

הצטרפות והובלת  הנושא: 

 מחאת יוקר המחייה 

 

 

הועד המנהל ממליץ למליאה להוביל    נוסח ההצעה:

למחאת יוקר המחיה וזאת יעשה בהצבעה מקוונת  

 בהקדם

 0נמנע: 0קולות נגד:  : פה אחד. קולות בעד

נכח חבר ועדת ביקורת   אושרה דין ההצבעה: 

 ☒בהצבעה:  

 ☐נושא חסוי: 

הערה: יש צורך להוסיף להצעת החלטה את מקור התקציב ואת הסיבה שבגללה הייעוד  ●
 המקורי של התקציב לא ממומש.

●  

●  

 

 
 
 
 
 

 בברכה,                                                                           

 בר מ. שומרט  -צבי

   2022יו"ר הועד המנהל 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 נספחים 

 מעבר צה"ל מהנגב למרכז 

 

 הצעת ההחלטה בנושא יוקר המחיה 

 


